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HoEEE

Het betreft hier gespecialiseerde centra (ze geven aan dat het medisch specialistische zorg is) waar o0.a. audiologen en

logopedisten werken. Je kunt er alleen heen met verwijzing van huisarts of KNO-arts. Het is dus geen eerstelijns paramedische
zorg.

Ik snap wel dat zij heel snel in de problemen komen nu want kleine organisatie die opeens nauwelijks zorg meer biedt. Met

mensen met gehoorproblemen is zorg op afstand ook nauwelijks te organiseren. Dit zal vermoedelijk ook gelden voor andere

zelfstandige (kleine) klinieken die geen acute zorg leveren. Ik denk dus:

- Dat dit meer een onderwerp is voor het cluster MSZ.

- Dat het advies moet zijn dat deze centra zich primair tot hun (preferente) verzekeraar wenden als ze in problemen
dreigen te komen. Dat we waarderen dat zij hun verantwoordelijkheid nemen en alleen nog de noodzakelijke zorg
bieden. Dat verzekeraars bezig zijn met dit vraagstuk en naar verwachting nog deze week met meer informatie komen.

Dat ook de bredere/algemene steunmaatregelen van kracht zijn als de verzekeraar onvoldoende kan helpen.

Eens?

Groet,

van:[IGENBEE@minvws.ni>

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 09:15

Aan: SEEM @minvws.nl>
Onderwerp: FW: brief over acute knelpunten in de audiologische zorg door de corona crisis

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 08:13

aan:EEN)BEE© minvws i>
Onderwerp: FW: brief over acute knelpunten in de audiologische zorg door de corona crisis

Kanjij ze vandaag bellen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: donderdag 19 mrt. 2020 8:09 AM

Kopie: 5.1.2¢ ) ERE @minvws.nl>
Onderwerp: FW: brief over acute knelpunten in de audiologische zorg door de corona crisis

Van: Marco Strik LEE @audcom.ni>
Verzonden: woensdag 18 maart 2020 18:57

Onderwerp: brief over acute knelpunten in de audiologische zorg door de corona crisis

Beste
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Zou je de brief in de bijlage onder de aandacht willen brengen van EER De situatie wordt bij ons in de Audiologische Centra

snel nijpend. We hebben deze brief eveneens onder de aandacht gebracht van ZN, NZa en NVZ. Omdat we toch een relatief kleine

sector zijn binnen de curatieve zorg, en nu feitelijk een volledige lockdown hebben voor onze Audiclogische Centra, zijn we er voor

beducht dat we in het grote verhaal van de ziekenhuizen, met toch wat andere vraagstukken en zwaartepunten, mogelijk
ondersneeuwen.

Uiteraard kan ik toelichting geven indien Birgitta dit wenst. Ik ben bereikbaar op nummer

Met vriendelijke groet,

Marco Strik
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© cderatie Nederlandse Audiologische Centra, FENAC,

www.fenac.nl
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